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Aan de leden van Provinciale Staten 

 

Toelichting vragensteller 

Nederland wordt op steeds meer plaatsen geplaagd door muizen. In Friesland en 

Limburg neemt de plaag inmiddels grote vormen aan. De ChristenUnie & SGP fractie 

heeft vernomen dat er eerste signalen van de muizenplaag zijn in de Kop van 

Overijssel,Utrecht, Gelderland en de Zuid-Hollandse Alblasserwaard. Het maakt 

duidelijk dat de plaag zich wijder verbreidt. 

 

1. Zien GS ook een muizenplaag in opkomst in Zuid-Holland? 

 

2. Hebben GS enig zicht op de huidige omvang van de muizenplaag in Zuid-Holland? 

 

Antwoord op vraag 1 en 2 

LTO Noord heeft op haar website een meldpunt ingericht om muizenschade te 

inventariseren. De meldingen voor Zuid-Holland staan in onderstaande tabel vermeld. 

Ze komen overwegend uit graslandgebieden. 

Peildatum 23 februari 2015:  

- 12 meldingen, totaal areaal van 453 ha; 

- waarvan 216 ha met milde schade (< 25% opbrengstderving), 48 ha met flinke 

schade (25 - 75%) en 15 ha met enorme schade (> 75%). 

- 6 meldingen uit de Alblasserwaard en Vijfheerenlanden.. 

Peildatum 2 maart 2015: 

- 25 meldingen, totaal areaal ca. 1.100 ha; 

- waarvan ca. 600 ha met milde schade, ca. 200 ha met flinke schade en ca. 25 ha 

met enorme schade. 

- 15 meldingen uit Alblasserwaard en Vijfheerenlanden; 2 meldingen uit de 

fruitteelt. 

Peildatum 9 maart 2015 

- 28 meldingen, totaal areaal ca. 1.200 ha; 

- waarvan ca. 630 ha met milde schade, ca. 270 ha met flinke schade en ca. 30 ha 

met enorme schade. 

- 15 meldingen uit Alblasserwaard en Vijfheerenlanden; 2 meldingen uit de 

fruitteelt. 
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3. Hebben GS reeds overleg met (organisaties van) boeren,  bijvoorbeeld LTO, over een 

(maatwerk)aanpak in overleg met andere betrokkenen, waaronder de waterschappen, 

inclusief preventieaanpak? 

 

Antwoord 

Ja. Wij hebben ambtelijk contact met een aantal organisaties om de ontwikkelingen in 

Zuid-Holland te kunnen volgen. 

Mocht dit nuttig en nodig zijn, zijn we uiteraard bereid tot overleg met genoemde 

organisaties over de uitvoering en afstemming van preventieve maatregelen. 

Verder zijn wij bereid bij te dragen aan een onderzoek dat de provincie Fryslân met 

onder andere LTO Noord, het Ministerie van Economische Zaken en andere 

provincies is gestart naar de muizenproblematiek. 

 

4. Zijn GS bereid om de financiële gevolgen voor de boeren in kaart te brengen en de 

deze nadelige gevolgen onder de aandacht van het Rijk te brengen? 

 

Antwoord 

De LTO Noord overlegt met het rijk over de financiële consequenties van schade voor 

de afzonderlijke ondernemers, onder andere op basis van een door de Tweede Kamer 

aangenomen motie om te onderzoeken of het Borgstellingsfonds kan worden ingezet 

om de getroffen boeren te ondersteunen. 

 

 

Den Haag, 17 maart 2015  

 

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland, 

Plv. secretaris,                    voorzitter, 

 

R. van der Helm                  drs. J. Smit 

 

 


